

Biographical Sketch
Biographie

Wayne G. Hipsley



Wayne G. Hipsley, BSc, MSc, an internationally licensed and recognized judge for many breeds and disciplines of horses and ponies with over 30 years of officiating experience. His formal education includes an undergraduate degree in animal husbandry, with an advanced degree in animal physiology. With these credentials he has taught Equine Studies courses as a university professor.

Wayne G. Hipsley, BSc, MSc, juge professionnel international pendant plus de 30 ans dans plusieurs races et disciplines de chevaux et poneys. Sa formation de base est l'élevage avec un diplôme associé de Physiologie animale. Il a enseigné à l'Université des cours portant sur la nature équine.

He has been a licensed Senior American Miniature Horse Association judge for over 20 years.
Il est depuis 20 ans un Juge Senior pour l'American Miniature Horse Association.

His Miniature Horse judging assignments include: AMHA World Show, 4 times; AMHA Regional and Local Shows, 54 times; New Zealand Miniature Horse National Show, 2 times; Independent Miniature Horse Registry[Australia], 2 times; European Championship Miniature Horse Show, 3 times; and over 25 Miniature Horse shows outside of the United States in 6 countries.

Ses jugements à travers le monde :
AMHA World Show – 4 fois;
AMHA Regional and Local Shows - 54 fois;
New Zealand Miniature Horse National Show – 2 fois;
Independent Miniature Horse Registry[Australia] – 2 fois;
European Championship Miniature Horse Show – 3 fois

He served as an Instructor of judges for AMHA for over 15 years. As an instructor for AMHA judges, has conducted judges seminars in Australia, Belgium, and The Netherlands. Additionally, he has conducted independent judges educational programs on the American Miniature Horse in Belgium, New Zealand, South Africa, and Great Britain.

Il a été Juge-instructeur pendant plus de 15 ans pour former des Juges AMHA. Ces séminaires de formation Juges AMHA ont aussi été conduits en Australie, Belgique, Pays –Bas, Nouvelle – Zélande, Sud Afrique et Grande Bretagne.

Biographical Sketch Biographie

He was the lead instructor at the first International Judge's Seminar conducted by the AMHA in 2003, in Europe in Brussels, Belgium.

C'est lui qui a initié en tant que Juge-Instructeur le premier Séminaire International de Juges AMHA en 2003 en EUROPE à Bruxelles



Wayne in France for the AMHA Elite Club (AFCM) at Argentan in Orne on an approved show

His judging and educational credentials in other breeds and disciplines are quite lengthy including, instructing judges seminars in the US for the Arabian, Morgan, Andalusian, Lusitano, Friesians, Norwegian Fjord, Rocky Mountain Horse, United Mountain Horse, Gypsy Vanner Horse, Haflingers, Welsh Ponies, Shetlands, Draft horses, Mules and Donkeys, Color Breed Council and other multi-breed judges seminars.

Ses références en tant que Juge et en tant qu'Educateur dans d'autres disciplines sont assez significatives ; il instruit des Séminaires de Juges aux USA dans les races suivantes : l'Arabe, le Morgan, l'Andalou, le Norvégien, le Fjord, le Rocky Mountain Horse, l'United Mountain Horse, le Gypsy Vanner horse, le Color Breed Council and plusieurs autres races encore.

He is a life-long horseman, raised on a family horse farm in Maryland that bred, trained and showed Arabians.

C'est un homme de cheval de longue date, élevé au sein d'une famille qui élevait, entraînait et présentait en Show des chevaux Arabes dans le Maryland.

He started his riding experience on ponies and progressed to horses and continues to participate as a rider and clinician training riders and handlers.

Il a appris l'équitation sur des poneys et a progressé sur les grands chevaux. Il continue de monter à cheval et participe actuellement à l'entraînement de cavaliers et de présentateurs.

His philosophy about his career with horses is very simple: *'Lets Go and Grow'*®

La philosophie de sa carrière avec les chevaux se définit par ce leitmotiv déposé qui pourrait se traduire en français par : "Avançons et Progressons ».